
Ljubljanska oblastna skupščina. Oblastna skupščina 
je imela pretekli teden seje v pondeljek, torek, petek in 
soboto. Vloženih je bilo veliko število za javni blagor ko
ristnih predlogov. Omeniti je pred vsem predlog poslan
ca Umnika iz Gorenjskega glede učnega načrta pri šolah. 
Gospod veliki župan je dal zadovoljiv odgovor v tem 
smislu, da se bo želja kmetskega ljudstva pri novem uč
nem šolskem zakonu upoštevala. Sedaj je dolžnost vseh 
naših organizacij, kmetskih zvez, podružnic Kmetijske 
družbe, krajevnih organizacij SLS, občinskih odborov in 
krajnih šolskih svetov, kakor tudi drugih prijateljev kmet
skega stanu in kmetov samih, da izrazijo svoje težnje gle
de šolskega zakona. Poslanec Deželak je vložil predlog 
radi podržavljenja okrajne ceste Celje—Laško—Rimske 
Toplice—Zidani most, in predlog glede zavarovanja bre
gov Savinje v Rifngradu in Debru pri Laškem in zavaro
vanje bregov Lahomnioe in Gračnice, kjer voda trga po
sestnikom rodovitno zemljo. Prav zanimivo je bilo posto
panje trboveljskega Sitarja in demokratskih poslancev 
glede premestitve glavarstva iz Laškega v Trbovlje. Cela 
zbornica je soglasno sprejela sklep odseka za uredbe, ka
terega poročevalec je bil poslanec dr. Česnik, da ostane 
glavarstvo v Laškem, a v Trbovljah se naj ustanovi ekspo
zitura. Torej je volk sit in ovca cela. Zmagalo je edino 
pravilno stališče, katerega je zastopala naša stranka v jav
nosti in zbornici. V soboto, dne 30. aprila je bila skup
ščina odgodena na nedoločen čas. 

Za železničarje. Poslanci SLS: Križnik, Deželak in 
Tratnik so vložili dne 29. aprila z ozirom na to, da se je 
z dnem 1. aprila odpustilo večje število delavcev in je ob
enem znižana plača a tudi delo tako, da se dela namesto 
6 dni samo 4 dni v tednu, v ljubljanski skupščini predlog: 
Oblastnemu odboru se naroča, da posreduje pri želez
niškem ministrstvu, da se čimprej zboljša položaj delav
cev na železniških progah vsaj s tem, da bi se delo vršilo 
redno. I ; j 

Laško. V nedeljo, dne 15. maja se vrši v Laškem v 
Društvenem domu po prvem sv. opravilu shod SLS. Na 
shodu govorijo oblastni in narodni poslanci. Vabljeni tudi 
iz drugih župnij. Shodi po okraju se naznanijo pozneje. 

Shod Slovenske ljudske stranke v Št. Ilju v Slov. gor. 

Poročila S. L. S. se je vršil v nedeljo, 1. maja ob obilni udeležbi iz domače 
in sosednih župnij. Shodu je predsedoval načelnik krajev
ne organizacije SLS g. Vrečke. Domači poslanec g. Franjo 
Žebot je podal izčrpno poročilo o položaju. Zborovalci so 
izrekli našim poslancem zahvalo za njih delo in popolno 
zaupanje. Naši vinogradniki so posebno veseli, da se je 
našim poslancem posrečilo doseči odpravo prijave vina v 
jeseni. Hvaležni smo jim tudi, ker so uspeli, da se je od
pravila carina na galico. Na koncu shoda smo vsi obljubili, 
da bomo pri bodočih volitvah vsi kot en mož zopet volili 
našo Slovensko ljudsko stranko. 

Mislinjska dolina. V nedeljo, dne 26. aprila ste se 
vršila dva dobro obiskana shoda v Št. Petru na Kronski 
gori in v Št. Janžu pri Dravogradu, na katerih sta poročala 
narodni poslanec Vlad. Pušenjak in oblastni poslanec Iv. 
Guzej. Poročila so vzeli zborovalci z zadovoljstvom na 
znanje in se je poslancem SLS izrekla zaupnica. Po zboro
vanju so se odborniki strankine organizacije razgovarjali 
o regulaciji Mislinje, pospeševanju živinoreje potom biko
rejske zadruge, izplačilu vojne odškodnine in dobili od 
poslancev pojasnila, da se deluje za rešitev teh vprašanj. 


